
Fokus ry 6/2022

YHDISTYKSEN KOKOUS

Aika: Maanantaina 15.8.2022 klo 18.30

Paikka: Lea Pulkkisen sali, Agora

Osallistujat:

Hallituksen jäsenet: Siiri Kettunen, Ilmari Tiusanen, Eero Kautonen, Saimi Porkkala,

Tiina Toivanen, Susanna Kontio, Alex Stepanoff, Liisa Kerola, Aapo Hynninen, Marika

Lumiharju

Toimihenkilöt: Matleena Kiero, Mira Yli-Saari

Muut osallistujat: Eetu Aalto (saapui kohdassa 8.)

1.     Kokouksen avaus

Kokous avattiin ajassa 18.31

2.     Kokouksen toimihenkilöiden valinta (puheenjohtaja, sihteeri, kaksi

pöytäkirjantarkastajaa, kaksi ääntenlaskijaa)

Puheenjohtajaksi valittiin Matleena Kiero, ja sihteeriksi Liisa Kerola.

Pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valittiin Ilmari Tiusanen ja Eero Kautonen.

3.     Kokouksen päätösvaltaisuus

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

4.     Läsnäolo- ja puheoikeuden myöntäminen

Kaikki paikalla olevat t läsnäolo- ja puheoikeudellisia yhdistyksen jäseniä.

5.     Työjärjestyksen hyväksyminen

Esityslista hyväksytään työjärjestykseksi seuraavin muutoksin: lisätään kohta 10.

Kangaskassit.

6.     Ilmoitusasiat

Ei esille tulleita ilmoitusasioita.



7.     Sääntömuutos

- Sääntömuutoksella haetaan sitä, että jäsenet noudattaisivat Fokus ry:n

toimintaperiaatteita ja arvoja. Sääntömuutos mahdollistaisi jäsenen erottamisen,

mikäli tämä jatkuvasti rikkoo yllä mainittuja.

- Kokouskutsun mukana tulleeseen ehdotukseen lisätään lauseet, jotka mahdollistavat

erotettamisuhan alla olevalle tilanteen selittämisen. Myös kokouskäytäntöjä kyseistä

asiaa koskien on tarkennettu.

- Sääntömuutos hyväskyttiin.

8.     Eron myöntäminen hallituksesta Marika Lumiharjulle

Ero myönnetään Marika Lumiharjulle.

9.     Uuden sosiologian koulutuspoliittisen vastaavan nimittäminen hallitukseen

Susanna Kontio esitti tehtävään Alina Hynnistä ja Alina Hynninen valittiin sosiologian

koulutuspoliittisen vastaavan tehtävään.

10.  Kangaskassit

- Mahdollinen kassien tilausmäärä olisi 100-120 kpl, joka tarkoittaisi 50-60 kpl

molempia eri painatuksia. Kassien myyntihinnaksi tulisi 5-6 euroa, mutta hinta

varmistuu vielä tilausta tehdessä. Kassit eivät tule ehtimään lukuvuoden alkuun

- Päätettiin, että kangaskassit otetaan pois fuksipakkauksesta. Hintojen nousun myötä

kangaskassien sisällyttäminen pakkaukseen ei olisi taloudellisesti kannattavaa.

Fuksipakkauksen hinta pidetään silti samana kuin aiemminkin.

11.   META

- Hallitusta kiitetään siitä, että sääntömuutoksen muotoilussa on otettu huomioon

tullutta palautetta.

- Laulukirjat ovat painossa ja näiden pitäisi ehtiä Fokuksen uusien iltaan.

- Laitetaan kokouksesta kokousterveiset Instagramiin.

- Kiitetään Matleena Kieroa puheenjohtajaksi ryhtymisestä lyhyellä varoitusajalla

- Valittu-merkit on tilattu ja nämä ehtivät fuksiaisiin. YFI-laitos maksaa merkit.

- Marika kiittää ja toivottaa ihanaa syksyä.

12..   Seuraava kokous

Seuraava hallituksen kokous päätetään Slackissa.

13.   Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin ajassa 18.52.


